
 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och 
samfällighetsförening 
20061210 
 
Närvarande: Gunilla Jägemalm, Ann Karlsson, Olof Karlsson, Bo Willfors, Per-Åke 
Berntsson och Gunnar Sahlström.  
Plats: hos Ann 
 
1.  Styrelsesammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm. 
 
2.  Dagordningen godkändes. 

 
3.  Protokollet från 061022 gicks igenom. 

 
4.  Gunilla informerade: 

-a) Slutbesiktning av reningsverket blir 061220. Gunilla, Olle, Peter Norin och Jan 
Kilnäs deltar. 
-b) Fosformätare är beställd. Det är OK med fosfor i maskindiskmedel enligt Aqua. 
-c) Cykelvägen är nästan klar från reningsverket. Kommunen undersöker om det 
kan bli ridförbud. Annars talar Gunilla med ridhuset. Vi kommer att underhålla 
vägen och kommunen betalar för det. 
-d) Ny vattenanalys visar godkända värden även för salthalt. 
-e) Lantmäterimyndigheten har kommit med synpunkter på vårt förslag till stadgar. 
Bryggavdelningen och extra avgift skall inte vara med. Nytt förslag skall 
godkännas av årsstämman. 
-f) Wannheden vill dela upp sin tomt (som tidigare varit två). 
-g) Alla har inte betalat av på lånet enligt plan. Skall påminnas liksom de två som 
inte betalat årsavgift. Skall kontaktas av Bosse och Ann. 
-h) Fortfarande saknas uppgifter från några om de har vattenmätare. 
 
 

5.  Ekonomin redovisades. Är tillfredsställande. 
 

6.  Kilnäs och Lamachia vill bygga ut. Den senare vill bygga in altan ut mot 1:27 vilket 
styrelsen inte hade något att erinra emot. Beträffande Kilnäs förslag hade 
styrelsen inte heller något att erinra emot under förutsättning att utbyggnaden mot 
1:27 inte kommer närmare tomtgräns än en meter och att den inte blir högre än en 
våning. 
 

7.  Gunilla visade förslag till utskickstext och toaskylt. Efter lite justering av skylttexten 
skall den mångfaldigas och skickas ut till alla i föreningen. Gunnar ordnar 
utskicket. 
 

8.  Gunilla redovisade ett brev från miljöinspektör Hybinette till Bo W angående hans 
avlopp för kännedom. 
 

9.  Olle informerade att arbetet med reningsverket går bra men att 
ledningsgrävningen har försenats av regnandet. 
 



 
 
 
 
 

10. Bo informerade om att de nya adresserna har godtagits av de berörda. 
 

11. Betr. vattenskyddsområdet skall länsstyrelsen ha möte med kommuner för att 
samordna. 
 

12. Per-Åke informerade att han talat med lantmätare Lorin om avgift för nyttjande av 
början på vår väg till Nedre Tådås. Enligt denne skulle avgiften troligen vara 
obetydlig pga lite påverkan. Vi beslöt att avvakta tills om skador uppstår. 

 
13. Övriga frågor: 

På förslag av Ann beslöts att ge en julklapp till Eskil, Bosse A, Olle och Gunilla. 
 

14. Nästa möte beslöts till söndag 4.2 kl 13 hos Olle. 
 
15. Sammanträdet avslutades. 

 
 
 
Gunnar Sahlström   Gunilla Jägemalm 
sekreterare   ordförande 

 
 
 
 


